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El president Jaume Ferrer i la consellera Susana Labrador s'han reunit avui a la seu del Consell
de Formentera amb el Senador per Eivissa i Formentera, Santiago Marí. En la primera visita
oficial del Senador al Consell els representants formenterers han aprofitat per fer-li arribar
aquells problemes amb infraestructures o serveis relacionats amb l'administració general de
l'estat.

  

El president ha recordat demandes històriques de l'illa, com ara la petició de tenir un senador
propi per Formentera. A més, ha aprofitat per explicar la petició unànime del ple de Formentera
perquè la Policia Nacional ofereixi de manera regular serveis d'expedició de documents com
ara el DNI, passaport, i documents d'estrangeria. Així mateix, s'ha traslladat al Senador la
necessitat de què a l'estiu es mantingui el nombre d'efectius de les forces i cossos de seguretat
de l'estat. D'altra banda, li han demanat que traslladi la petició de Formentera de què el
transport dels residus de Formentera a Eivissa estigui subvencionat per part de l'estat.

  

Renovació conveni de carreteres
El president també li ha fet arribar la necessitat de què es renovi el conveni de carreteres amb
l'estat per poder rehabilitar el ferm de vies com la carretera principal de la Savina a la Mola, la
carretera de Cala Saona, i el tram que falta de la carretera d'Es Cap. També se li ha recordat la
urgència de fer la nova connexió del cable elèctric amb Eivissa i el president li ha explicat "les
al·legacions que hem presentat al projecte per millorar el traçat marítim i terrestre".

  

Jaume Ferrer ha recordat al Senador que "Formentera no oblida el seu compromís d'assolir
una delimitació justa per l'illa, que encara no s'ha aconseguit i per tant els afectats segueixen a
l'espera d'una solució després del fracàs de la darrera modificació de la llei de Costes".
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